
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 6/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 179/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση α) μετάβασης αντιπροσωπείας του 
Δ.Βέροιας στην πόλη Κουρσκ της Ρωσίας, 
β) εξόδων μετακίνησης και γ) ψήφισης της 
σχετικής πίστωσης. 

Σήμερα 23 Μαρτίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 19-3-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 
6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 
11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 
16)Ι.Χειμώνας, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ. 
Γαϊτάνου, 22) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 24)Θ.Τέτος, 25)Ι.Κυρατλίδης, 26) Μ. 
Σουμελίδης, 27) Ν. Τσιαμήτρος, 28)Ζ.Πατσίκας, 29)Γ.Γουλτίδης, 30)Ν.Μπέκης, 31)Π.Παπαδίνα, 
32)Α.Αποστολόπουλος, 33)Α.Μαρκούλης, 34)Σ.Στουγιάννος, 35)Γ.Μελιόπουλος. 

Απόντες 
Γ. Κάκαρης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Α. Καγκελίδης, Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Σ.Ελευθεριάδου. 
Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                     

Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Α. Πέτρου, Ι.Καραγιάννης, Α.Γκεκόπουλος, Ν.Γερούκης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, 
Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 148/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Γ.Μελιόπουλος, Μ.Σουμελίδης, Ζ.Πατσίκας και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Μ.Σουμελίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 149/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 150/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 151/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Ν.Μπέκης και προσήλθε η 
κ.Χ.Γαϊτάνου 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 153/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Γ.Γουλτίδης, Θ.Αγγελίνας και προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Τσιαμήτρος, Ν.Μπέκης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 154/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Θ.Αγγελίνας και αποχώρησε ο 
κ.Γ.Μελιόπουλος 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 155/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 156/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Γ.Γουλτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ζ.Πατσίκας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 157/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ζ.Πατσίκας και αποχώρησε ο 
κ.Σ.Στουγιάννος 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 159/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Στουγιάννος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 162/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Β.Λυκοστράτης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 163/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Λυκοστράτης και αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 167/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης και αποχώρησε ο 
κ.Ζ.Πατσίκας 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 175/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 159/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 32ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 18-3-2015 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

Με το 239/01-03 έγγραφο, ο επικεφαλής της διοίκησης της πόλης Κουρσκ Nikolay 
Oveharov, προσκαλεί τον Δήμαρχο και δυο ακόμα εκπροσώπους του Δήμου Βέροιας να 
επισκεφτούν το Κουρσκ κατά τη διάρκεια της 15ης επετείου της «Διαπεριφερειακής Έκθεσης 
Korenskaya 2015 του Κουρσκ» η οποία θα λάβει χώρα 11-14 Ιουνίου 2015.  

Η έκθεση Korenskaya χρονολογείται από τους αρχαίους χρόνους. Η πρώτη επίσημη 
καταγεγραμμένη αναφορά στην έκθεση υπάρχει από το 1708.  Η έκθεση Korenskaya ήταν εκείνη 
που έκανε το Κουρσκ διάσημο ως τη νότια εμπορική πύλη της Ρωσίας από τότε. Η έκθεση 
λειτουργούσε ως κάποιου είδους αγορά.  

Το 2001 ύστερα από μια μεγάλη παύση η Έκθεση Korenskaya αναβίωσε για δεύτερη φορά. 
Προσελκύει όλο και περισσότερους επισκέπτες από τις περισσότερες περιοχές της Ρωσίας όπως 
επίσης και από κοντινές και μακρινές χώρες του εξωτερικού. Επιπλέον, έχει γίνει ήδη παράδοση η 
έκθεση προϊόντων από επιχειρήσεις πολλών χωρών όπως τη Λευκορωσία, τη Μολδαβία, τη 
Γερμανία, την Πολωνία, τη Βουλγαρία, την Κίνα, την Ισπανία, το Μαυροβούνιο, τη Σερβία, το 
Βιετνάμ και την Αμπχαζία. Ο αριθμός των επιχειρήσεων λιανικού εμπορίου που λαμβάνουν μέρος 
στην έκθεση αυξάνεται διαρκώς χρόνο με το χρόνο.  

Όλα τα έξοδα των μελών της αποστολής (διαμονή, γεύματα) θα καλυφθούν από τους 
διοργανωτές. Το πρόγραμμα της επίσκεψης θα αποσταλεί συμπληρωματικά.  

Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 1 του αρθ. 65 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α’ 87/07-06-
2010) «Το δημοτικό συμβούλιο αποφασίζει για όλα τα θέματα που αφορούν το δήμο, εκτός από 
εκείνα που ανήκουν εκ του νόμου στην αρμοδιότητα του δημάρχου ή άλλου οργάνου του δήμου ή το 
ίδιο το δημοτικό συμβούλιο μεταβίβασε σε επιτροπή του».  

Με τις διατάξεις του άρθρου 17 του ν. 2685/99 στους μετακινούμενους που μεταβαίνουν στο 
εξωτερικό με εντολή του Δημοσίου ή Ν.Π,Δ.Δ. για εκτέλεση υπηρεσίας ή με ειδική αποστολή ή για 
εκπαίδευση, μέχρι τριάντα (30) ημέρες (για χρονικό διάστημα άνω των τριάντα (30) ημερών 
καταβάλλεται επίδομα αλλοδαπής, όπως ο νόμος ορίζει) , καταβάλλονται α) έξοδα μετακίνησης β) 
ημερήσια αποζημίωση και γ) έξοδα διανυκτέρευσης. 

Για τις μετακινήσεις στο ΕΞΩΤΕΡΙΚΟ: 
α) Τα έξοδα μετακίνησης συνίστανται στο αντίτιμο των εισιτηρίων που καταβάλλουν οι 

μετακινούμενοι. Όταν η μετακίνηση γίνεται με άλλο μέσο , εκτός 
αεροπορικού ή με IX. αυτοκίνητο καταβάλλεται το αντίτιμο του εισιτηρίου του 
μεταφορικού μέσου, του οποίου έγινε χρήση.   

Οι μετακινούμενοι από το εσωτερικό στο εξωτερικό και αντίστροφα καθώς και οι 
μετακινούμενοι εντός της ίδιας ή άλλης χώρας του εξωτερικού, μπορούν να 
χρησιμοποιούν το IX. επιβατικό αυτοκίνητο, δικό τους ή της συζύγου και τους 
καταβάλλεται η χιλιομετρική αποζημίωση που προβλέπεται από το άρθρο 6 του πιο 
πάνω  νόμου.  

Η αποζημίωση αυτή δεν επιτρέπεται να υπερβαίνει συνολικά το αντίτιμο του αεροπορικού 
εισιτηρίου και, σε περίπτωση που η διαδρομή αυτή δεν καλύπτεται από αεροπορική σύνδεση, τη 
δαπάνη του αντίστοιχου συγκοινωνιακού μέσου. 

Ως ημέρες ταξιδιού δικαιολογούνται μόνο οι απαιτούμενες για τη μετακίνηση με αεροπορικό 
μέσο (παρ. 4 αρθρ. 17 του πιο πάνω νόμου). 

β) Η ημερήσια αποζημίωση καθορίζεται για την Α' κατηγορία χωρών, (όπου συνήθως 
γίνονται οι μετακινήσεις) για τους Δημάρχους, Αντιδημάρχους και Ειδικούς Συνεργάτες Δήμων 
πληθυσμού κάτω των 300.000 κατοίκων κατ' αποκοπή σε € 95,00 για τους Δημοτικούς 
Συμβούλους σε € 85,00, για τους νομικούς συμβούλους- δικηγόρους του Δήμου και τους ιδιώτες 
σε € 75,00 και για τους λοιπούς (υπάλληλοι κ.λ.π.) σε € 70,00 (αρθρ. 19 του πιο πάνω νόμου). Η 
ημερήσια αποζημίωση καταβάλλεται ( αρθρ. 21 του πιο πάνω νόμου ): 

* Ολόκληρη: 
Για κάθε ημέρα παραμονής & διανυκτέρευσης στη χώρα μετάβασης. 
Για την ημέρα μετάβασης.   
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Σε περίπτωση πρόσκλησης, όταν προσφέρεται από την ίδια ή άλλη πηγή, μόνο το αντίτιμο 
του εισιτηρίου και τα έξοδα διανυκτέρευσης. 

Συμπληρωματικά: Ποσό της δικαιούμενης ολόκληρης, σε περίπτωση καταβολής μέρους της 
αποζημίωσης αυτής από άλλη πηγή. 

Μειωμένη κατά 30%: Όταν πραγματοποιείται μετακίνηση των υπηρετούντων στο 
εξωτερικό για εκτέλεση υπηρεσίας ή με ειδική αποστολή ή εκπαίδευση στην ίδια ή άλλη χώρα του 
εξωτερικού και αυθημερόν επάνοδος στην έδρα τους. 

* Μειωμένη κατά 50% : 
    Σε περίπτωση αυθημερόν μετάβασης και επιστροφής από την Ελλάδα στο εξωτερικό. 
- Σε περίπτωση που παρέχεται δωρεάν ημιδιατροφή ή διατροφή με μειωμένες τιμές. 
* Μειωμένη κατά 75% : Σε περίπτωση μετακίνησης με πληρωμένα ή καλυμμένα όλα τα 

έξοδα διατροφής και διανυκτέρευσης, από φορέα άλλον από εκείνο στον οποίο ανήκει ο 
μετακινούμενος. 

γ) Τα έξοδα διανυκτέρευσης συνίστανται στο ποσό που καταβάλλουν οι 
μετακινούμενοι για τη διαμονή τους στο ξενοδοχείο και υπολογίζονται κατά κανόνα 
στο νόμισμα της χώρας μετάβασης, όταν αυτό εντάσσεται στην κατηγορία των 
σταθερών ισοτιμιών, άλλως σε ΕΥΡΩ . Η κάλυψη των εξόδων διανυκτέρευσης 
γίνεται  με  διαμονή των μετακινουμένων ως αντιστοίχως: για τους Δημάρχους, Αντιδημάρχους και 
Ειδικούς Συνεργάτες Δήμων πληθυσμού κάτω των 300.000 κατοίκων κάλυψη μέχρι του ποσού 
διανυκτέρευσης ξενοδοχείων 4 αστέρων , για τους Δημοτικούς Συμβούλους , τους νομικούς 
συμβούλους-δικηγόρους του Δήμου, τους ιδιώτες και τους λοιπούς (υπάλληλοι κ.λ.π.) κάλυψη μέχρι 
του ποσού διανυκτέρευσης ξενοδοχείων 3 αστέρων (άρθρ. 22 του πιο πάνω νόμου). 

Με την υπ’ αριθ. 319/18.3.2015 πρόταση Ανάληψης Υποχρέωσης δεσμεύεται το ποσό των 
1.625,00 € σε βάρος της πίστωσης του προϋπολογισμού εξόδων του ΚΑΕ 02.00.6421 
"Οδοιπορικά Έξοδα και αποζημίωση μετακινούμενων αιρετών" του οικονομικού έτους 2015 για 
τη μετάβαση στο Κουρσκ της Ρωσίας προκειμένου να παραστούν στη 15η επέτειο της 
«Διαπεριφερειακής Έκθεσης Korenskaya 2015 του Κουρσκ» η οποία θα λάβει χώρα 11-14 
Ιουνίου 2015.    

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται  το Δημοτικό Συμβούλιο : 
1. Να εγκρίνει την μετάβαση ή μη επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου έως τρία (3) 

μέλη, ο Δήμαρχος ή  ο Αντιδήμαρχος, Ειδικός Συνεργάτης και  ένα μέλος του Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας, κατά τη διάρκεια της 15ης επετείου της «Διαπεριφερειακής 
Έκθεσης Korenskaya 2015 του Κουρσκ» η οποία θα λάβει χώρα 11-14 Ιουνίου 2015, δηλαδή (4) 
ημέρες εκτός έδρας.  

2. Να ψηφίσει τα έξοδα κίνησης εκτός έδρας σε βάρος της πίστωσης του 
προϋπολογισμού εξόδων του ΚΑΕ 02.00.6421 "Οδοιπορικά Έξοδα και αποζημίωση 
μετακινούμενων αιρετών" του οικονομικού έτους 2015 ποσού  1.625€ δηλαδή : 

α) Έξοδα μετακίνησης των μελών της αντιπροσωπείας αεροπορικώς μετά επιστροφής (3 
άτομα) 1.350,00 €.   

β) Ημερήσια αποζημίωσή  3μελών για 4 ημέρες,  η οποία ανέρχεται συνολικά σε  275€ 
δηλαδή αποζημίωση Δημάρχου ή Αντιδημάρχου  & Ειδικού Συνεργάτη 95 € χ4 ημέρες=  380,00€ 
-75% =95,00 χ 2= 190,00€ και αποζημίωση 1 μέλους του Δημοτικού Συμβουλίου  85€ χ 4 ημέρες 
= 340€ -75%= 85,00 € 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Όπως είπα και στην Δημοτική ομάδα, δεν θεωρούμε τέτοιες μεταβάσεις 

αντιπροσωπείας ταξιδάκια για αναψυχή. Αν μπορεί κάποιος να πάει και να κάνει δουλειά για το 
Δήμο θα πάει, αν δεν μπορεί δεν θα πάει κανένας.  

Υπό αυτή την έννοια λοιπόν, εγώ ζητάω από το Σώμα να αποφασίσει να μεταβεί εκεί ο 
αντιδήμαρχος τουρισμού, μαζί με τον ειδικό συνεργάτη τουρισμού και ο πρόεδρος της ΚΕΠΑ, για 
προφανείς λόγους. 

Σουμελίδης: Δήμαρχε, εξέφρασε επιθυμία και θέλει να πάει και ο κ.Καραπαναγιωτίδης. 
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Δήμαρχος: Σεβαστή η επιθυμία του κ.Καραπαναγιωτίδη, αλλά δυστυχώς ο 
κ.Καραπαναγιωτίδης δεν εφαρμόζει την πολιτική του Δήμου, την πολιτική του Δήμου την 
εφαρμόζουμε εμείς και όπως προείπα δεν πάμε για εκδρομή. 

Πρόεδρος: Η πρόταση είναι να είναι και ένας εκπρόσωπος του Εμπορικού συλλόγου. 
Δήμαρχος: Όχι, όχι πρόεδρε, η πρόταση είναι συγκεκριμένη. 
Μπέκης: Νομίζω ότι είναι σημαντικό ταξίδι λόγω της πόλης και κυρίως λόγω της χώρας 

και της ιδιάζουσας κατάστασης των σχέσεων που υπάρχει με την χώρα αυτή.  
Ένα ταξίδι, όπως είπε ο Δήμαρχος, σ’ αυτή την πόλη και σε μια έκθεση, απ’ ότι κατάλαβα 

εγώ παραγωγική έκθεση, εμπορική, νομίζω ότι δίνει τη δυνατότητα με κάποιον τρόπο, έμμεσα, 
άμεσα, με τις σχέσεις και τις επαφές εκεί, να θιγούν και ζητήματα που έχουν σχέση με τις 
εξαγωγές μας στη χώρα αυτή και κυρίως με το καθεστώς που βιώνουμε από πέρσι, του 
αποκλεισμού κάποιων σημαντικών για το Νομό και την πόλη προϊόντων και νομίζω ότι θα το 
κάνει η αντιπροσωπεία.  

Πιστεύω όμως ότι για καλύτερα αποτελέσματα, θα έπρεπε να συνοδεύουν και άλλα δύο 
άτομα την αντιπροσωπεία αυτή, να την εμπλουτίσουμε δηλαδή, είτε να είναι ο πρόεδρος κάποιων 
αγροτικών συνεταιρισμών ή κάποιων εμπορικών συλλόγων, δεν ξέρω με ποια κριτήρια θα μπορεί 
να βρει, ένας δηλαδή άνθρωπος απ’ τον αγροτικό τομέα και ένας άνθρωπος απ’ τον εμπορικό 
τομέα.  

Δεν είμαι σε θέση ούτε κριτήρια να πω, ούτε άτομα να προτείνω, μόνο σαν πρόταση το 
κάνω και να ψηφίσει το Δ.Σ. και ένα μέρος κάλυψης των εξόδων και αυτών των ανθρώπων. Ας 
πούμε τη διαμονή μόνο ή τα εισιτήρια, ένα απ’ τα δύο, αν θέλουν να πάνε και να πάνε μαζί με την 
αντιπροσωπεία.  

Κούτρας (Εκτός Μικροφώνου): Εγώ συμφωνώ με την πρόταση του κ.Μπέκη…….. 
Πρώτα-πρώτα να δούμε η εμπορική έκθεση τι περιλαμβάνει ακριβώς και ανάλογα να 

συμμετέχει ένας εκπρόσωπος του Επιμελητηρίου ξέρω εγώ να είναι, Εμπορικό και λοιπά αλλά 
κυρίως του Επιμελητηρίου. Αν θα είναι αντιπρόεδρος, γραμματέας ότι θέλει να είναι και αν η 
έκθεση πραγματικά περιλαμβάνει και αγροτικά και κτηνοτροφικά προϊόντα, ή αγρότης ή 
κτηνοτρόφος ανάλογα τι έχει η έκθεση στην πλειονότητα των περιπτώσεων, να συμμετάσχει, 
συμφωνώ, για να καλύψουμε ένα μέρος των εξόδων. Εγώ συμφωνώ γιατί το να πάμε εμείς σαν 
Δήμος μ’ όλα αυτά νομίζω ότι ουσία δεν δίνουμε. 

Τσαπαρόπουλος: Θα ήθελα λίγο να διαφωνήσω με τον Δήμαρχο όσον αφορά και το 
άκουσμα, δεν είναι και καλό για το Συμβούλιο και για την πόλη γενικότερα. Σε μια εμπορική, 
δηλαδή σ’ αυτού του είδους τις εκθέσεις που γίνονται, θα έλεγα ότι εν πάση περιπτώσει, μπορεί 
να υπάρξει ο υπεύθυνος από την πλευρά του τουρισμού που έχουμε εμείς εδώ, αλλά ταυτόχρονα 
θα έλεγα ότι η αντιπροσωπεία οφείλει να είναι αντιπροσωπεία ολόκληρου του Δ.Σ. και σαν 
εκπρόσωπο θα έβλεπα γιατί όχι τον κ.Καραπαναγιωτίδη.  

Δεν θεωρώ ότι η ΚΕΠΑ θα πρέπει να υπάρξει σ’ αυτή την επιτροπή, εάν βέβαια έχει τη 
δυνατότητα να ήταν πενταμελής, πολύ καλά θα μπορούσε να ήταν εκπρόσωπος του 
Επιμελητηρίου, αλλά θεωρώ λάθος να πούμε αυτή τη στιγμή ότι την πολιτική την εκφράζουμε 
μόνο εμείς και τέρμα, δεν το θεωρώ σωστό. 

Πρόεδρος: Έκανα την πρόταση να βρίσκεται και κάποιος από τον Εμπορικό σύλλογο, δεν 
έγινε αποδεκτή από τον Δήμαρχο και θα υποστηρίξω και εγώ την άποψη ότι μια αντιπροσωπεία η 
οποία θα εκφράζει παραγωγικές τάξεις, θα ήταν πιο αποδοτική παρά να είναι μόνο με πολιτικά 
πρόσωπα.  

Γι’ αυτό πιστεύω ότι πρέπει να διευρυνθεί και μ’ αυτά τα πρόσωπα που και ο κ.Κούτρας. 
Νομίζω, όπως και κάποιοι άλλοι από τους ομιλητές υποστήριξαν ότι πρέπει να υπάρχει μια τέτοια 
αντιπροσωπεία, έχει νόημα να καλλιεργήσει όλες αυτές τις προσδοκίες οι οποίες μπορούν να 
δώσουν διέξοδο σε μερικά προβλήματα της περιοχής μας.  

Πατσίκας: Ας μην το χοντρύνουμε… Απ’ ότι έμαθα είπε ο Δήμαρχος περί έκφρασης 
πολιτικής, πρακτικά άμα το δούμε, ο Καραπαναγιωτίδης και σαν Νομάρχης και 
Αντιπεριφερειάρχης έχει και κάποιες δημόσιες σχέσεις στην περιοχή. Μπορεί να βοηθήσει 
πραγματικά και να ανοίξει πόρτες, δεν νομίζω τώρα να το δούμε δηλαδή πολιτικά, υστερόβουλα 
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και λοιπά, αφού εκδήλωσε και ενδιαφέρον γιατί να το αποκλείσουμε; Δηλαδή το θεωρώ ανόητο 
ας πούμε. Μπορεί να προσφέρει πραγματικά ειδικά σε μια χώρα που την γνωρίζει. 

Πρόεδρος: κ.Πατσίκα, τη λέξη «ανόητος» πάρτε την πίσω. 
Πατσίκας: Εντάξει, «κουτό». 
Δήμαρχος: Προφανώς θεωρώ ότι δεν είναι κουτός ο κ.Πατσίκας για να με πει κουτό 

ηθελημένα φαντάζομαι.  
Καταρχήν να ξεκαθαρίσουμε κάτι: Δεν υπάρχει κάποιο πρόβλημα με τον 

κ.Καραπαναγιωτίδη, απλά αυτό που είπα εγώ είναι ότι ο κ.Καραπαναγιωτίδης δεν εφαρμόζει την 
πολιτική του Δήμου, αυτό είπα και τίποτε άλλο.  

Την πολιτική του Δήμου την εφαρμόζουμε εμείς, με τα όποια λάθη μας, τις όποιες 
παραλείψεις μας και τα όποια σωστά κάνουμε.  

Να πω επίσης ότι δεν μπορεί ο Δήμος να πληρώσει έξοδα ούτε για εκπρόσωπο του 
Εμπορικού Συλλόγου ούτε του Επιμελητηρίου, αυτό είναι ξεκάθαρο. Το αν θέλουμε εμείς να 
προτείνουμε κάποιον απ’ αυτούς να έρθει με δικά του έξοδα, πολύ ευχαρίστως, καμία αντίρρηση, 
καμία αντίρρηση σ’ αυτό το πράγμα, απλά ο Δήμος δεν μπορεί να πληρώσει τα έξοδά τους, ο 
Δήμος μπορεί να πληρώσει πολύ συγκεκριμένων ανθρώπων τα έξοδα και το ξαναλέω για τον 
κ.Καραπαναγιωτίδη, με όλο το σεβασμό προς το πρόσωπο του, ότι εντάξει, ναι, έχει και την 
εμπειρία κ.τ.λ., αλλά την πολιτική την εφαρμόζουμε εμείς. 

Τσαπαρόπουλος: Σε μια Εμπορική οργάνωση, διοργάνωση, ποια είναι η ανάγκη της 
συμμετοχής της ΚΕΠΑ; 

Σοφιανίδης: Αντιδήμαρχος Πολιτισμού είμαι, δεν είμαι πρόεδρος μόνο της ΚΕΠΑ. 
Τσαπαρόπουλο: Ναι, συγγνώμη Γιώργο, σαν αντιδήμαρχος πολιτισμού, εντάξει. Είναι 

εμπορική η έκθεση. 
Δήμαρχος: Απλά θα πω κ.Τσαπαρόπουλε, ότι το πάντρεμα έγινε κατά τη διάρκεια των 

πολιτιστικών εκδηλώσεων στο Ούζιτσε της Σερβίας. Εκεί έγινε η γνωριμία και από εκεί 
προέρχεται η πρόσκληση και αν το θέλετε και διαφορετικά είναι μια πρώτη γνωριμία, έτσι; 

Μακάρι να δούμε τι γίνεται και να χρειαστεί να ξαναπάμε, να τους καλέσουμε τους 
ανθρώπους και αυτό το πράγμα να εξελιχθεί. Δεν πάμε τώρα για να κάνουμε μια συμφωνία 
εμπορική εμείς, πάμε να γνωριστούμε, από εκεί ξεκινάμε. 

Μπέκης: Ναι, δεν υπολόγισα αυτό που είπε ο Δήμαρχος, μάλλον έτσι είναι, θεσμικά δεν 
μπορεί ο Δήμος να πληρώσει προφανώς από άποψη τυπική, αλλά θα μπορούσε αυτό που είπε στο 
τέλος ο Δήμαρχος να γίνει, με καλύπτει εμένα απόλυτα, να προταθεί δηλαδή σε κάποιους 
συγκεκριμένους φορείς παραγωγικούς, αν θέλουν με την ευκαιρία αυτή να συνοδεύσουν την 
αντιπροσωπία. 

Πρόεδρος: Αλλά γι’ αυτό δεν χρειάζεται να πάρει απόφαση το Δ.Σ., ψηφίζουμε κοι 
συνάδελφοι. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου) 
Κούτρας: Κοιτάξτε, εγώ πιστεύω ότι δεν πρέπει να πάμε στα τυφλά, πρέπει να γνωρίζουμε 

αυτή η περιοχή τι παράγει, τι δραστηριότητες έχει, να είμαστε γνώστες και με βάση αυτή τη 
γνώση να πάμε εκεί πέρα. Όχι να πάμε στα τυφλά για να δούμε τι γίνεται εκεί πέρα, να γίνει 
προετοιμασία πριν πάμε.  

Πρόεδρος: Η πρόταση που έγινε και απ’ τον Δήμαρχο, είναι να διευρυνθεί με δικές τους 
δαπάνες από το Επιμελητήριο, αυτή την πρόταση ψηφίζουμε. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Καλώς, να γίνει πρόταση ψηφίζουμε. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Ναι, ενιαία πρόταση με τα τρία πρόσωπα με δαπάνες του Δήμου, διευρυμένη 

με πρόσωπα από το Επιμελητήριο, με δικές τους δαπάνες. 
Τσαπαρόπουλος: Εγώ είμαι υπέρ της άποψης να είναι διευρυμένη, αλλά δεν συμφωνώ με 

τα πρόσωπα…. 
Πρόεδρος: Ναι, αλλά τα πρόσωπα δεν μπορούμε να τα επιλέξουμε εμείς απ’ τη στιγμή που 

θα γίνει πρόταση στο Επιμελητήριο, το Επιμελητήριο θα ορίσει. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου) 
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Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου και την πρότασή μου; 
Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Ορφανίδης, Π.Τσαπαρόπουλος 
Αρνητική ψήφο έδωσαν επτά (7) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 

Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας, Ν.Τσιαμήτρος, Ι.Κυρατλίδης, Μ.Σουμελίδης 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 16-3-2015 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την πρόταση του Προέδρου του Δ.Σ. 
3.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015 και στον Κ.Α. 00/6421 «Οδοιπορικά έξοδα 
και αποζημίωση μετακινούμενων αιρετών»  υπάρχει γραμμένη η σχετική πίστωση. 
4.-Την με α/α καταχώρισης 319/18-3-2015 πρόταση  ανάληψης υποχρέωσης. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 96  του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.), του άρθρου 65 του Ν.3852/2010 και 
του άρθρου 17 του Ν. 2685/99 (Φ.Ε.Κ. 35 Α΄/18-2-99). 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει τη μετάβαση αντιπροσωπείας στο Κουρσκ της Ρωσίας, από 11-14 Ιουνίου 

2015, αποτελούμενης από: α) τον αντιδήμαρχο τουρισμού και Πρόεδρο της Επιτροπής 
Τουριστικής Ανάπτυξης & Προβολής, Δημοσίων Σχέσεων και Αδελφοποιήσεων Βασίλειο 
Λυκοστράτη, β) τον δημοτικό σύμβουλο Γεώργιο Σοφιανίδη και γ) τον ειδικό συνεργάτη του 
Δήμου σε θέματα τουρισμού, στα πλαίσια της 15ης επετείου της «Διαπεριφερειακής Έκθεσης 
Korenskaya 2015 του Κουρσκ» 

Β) Εγκρίνει τα έξοδα μετακίνησής της αντιπροσωπείας του Δήμου, συνολικού ποσού 
1.350,00€, για τη μετάβασή τους στο Κουρσκ της Ρωσίας από 11 ως 14/6/2015. 

Γ) Εγκρίνει την ημερήσια εκτός έδρας αποζημίωσή τους, συνολικού ποσού 275,00€ {ήτοι 
(4 ημέρες Χ 95€/ημέρα Χ 2) – 75% = 190,00€ αποζημίωση Αντιδημάρχου και ειδικού συνεργάτη 
+ (4 ημέρες Χ 85€/ημέρα) – 75% = 85,00€ αποζημίωση Γ.Σοφιανίδη) για την κάλυψη των εξόδων 
τους.  

Δ) Εγκρίνει τη δαπάνη συνολικού ποσού 1.625,00€ (ήτοι 1.350,00€ έξοδα μετακίνησης + 
275,00€ημερήσια αποζημίωση + 1.625,00€) όπως αυτή βεβαιώθηκε από την αρμόδια υπηρεσία 
του Δήμου με την με α/α καταχώρησης 319/18-3-2015 πρόταση ανάληψης υποχρέωσης και τη 
διάθεσή του από τον Κ.Α. 00/6421 «Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση μετακινούμενων 
αιρετών» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2015 για τον παραπάνω σκοπό. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  179 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Ν. Γερούκης  
Δ. Κουλουριώτης  Α. Πέτρου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Α. Γκεκόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Ι. Καραγιάννης  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Γ. Γουλτίδης     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
Α. Μαρκούλης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  2-4-2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

   ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
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